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P R O T O K Ó Ł   nr XXXV/12 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 14 września 2012 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Zbigniewa Duszy 
 

W sesji uczestniczyło 12 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Ogrodnik Andrzej  - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam  - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.30 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok; /numer druku 

XXXV/1/12/ 

b/zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2012 – 2020; /numer druku XXXV/2/12/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie, w punkcie 

2 lit. „c” porządku obrad, punktu: podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

w zakresie podejmowania inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną  

w budżecie Gminy na rok 2012. /numer druku XXXV/3/12/ Wyjaśnił, że niezbędna jest 

naprawa dachu sali gimnastycznej Samorządowego Gimnazjum w Kożuchowie. 

Ubezpieczenie nie pokryło naprawy dachu. Natomiast ze środków uzyskanych w ramach 

polisy ubezpieczeniowej wyremontowano pomieszczenia socjalne. wg kosztorysu koszt 

remontu dachu wyniesie ok. 180 000 złotych. 
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Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, zapytał, czy planowane są 

działania zmierzające do usunięcia „awarii” w Przedszkolu nr 3. Nadmienił, że sprawę 

poruszała na ostatniej sesji Dyrektor Przedszkola nr 3 w Kożuchowie.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, złożył wniosek  

o wprowadzenie, w punkcie 3 porządku obrad punktu: Sprawy różne.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0/ 

W trakcie głosowania obecnych 12 radnych. 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok; /numer druku 

XXXV/1/12/ 

b/zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2012 – 2020; /numer druku XXXV/2/12/ 

c/ zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w budżecie Gminy na rok 2012. /numer druku 

XXXV/3/12/ 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

W trakcie głosowania obecnych 12 radnych 
 

Do pkt.2. lit.a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. /numer druku XXXV/1/12/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał czy pozostałe 

szkoły będą również objęte projektem w ramach którego wykonana byłaby 

termomodernizacja. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w chwili obecnej Gmina nie 

posiada środków na udział własny do projektu, który objąłby wszystkie placówki. Dodał, 

że jest bardzo duża konkurencja projektów, dlatego lepiej jest złożyć wniosek od 

1 500 000 zł. do 2 000 000 zł. ponieważ wniosek taki ma większą szansę na akceptację. 
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Dodał, że wskaźnikiem strategicznym w projekcie jest zastosowanie odnawialnych źródeł 

energii /baterii słonecznych/ Baterie będą założone w Przedszkolu nr 1.  

Drozdek Sławomir – radny, stwierdził, że o konieczności termomodernizacji wiadomo 

było o wiele wcześniej. Zapytał, dlaczego radni tak późno otrzymali dokumentację  

w związku z czym musiała zostać zwołana sesja nadzwyczajna.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że istniała szansa wprowadzenia 

zmian do budżetu na sesji sierpniowej, ale pewnie podobne zapytanie by padło ze strony 

radnych. Uzupełnił, że w sierpniu wykonywane było badanie rynku. Nie była znana 

kwota kosztów wykonania tego zadania. Lokalne firmy proponowały 18 000 zł. – 20 000 

zł. netto. Po wysłaniu zawiadomień na sesję sierpniową udało się wyłonić firmę, która 

wykona to zadanie. Nie znane są również terminy naborów wniosków do projektu. Dodał, 

że w roku bieżącym nie było tego zadania w budżecie. Wniosek składany jest  

z oświadczeniem, iż zadanie to będzie ujęte w budżecie na rok 2013.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, poprosił  

o wyjaśnienie § 4 punkt 2 – przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 

3000 000 zł.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że jest to zapis z uchwały 

budżetowej.  

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że przychody nie zmieniły się  

w stosunku do uchwały pierwotnej.  

Malczyk Piotr – radny, stwierdził iż ma obawy czy zadanie będzie wykonane w sposób 

rzetelny i prawidłowy jeżeli podczas wyboru firmy kierowano się tylko kryterium ceny. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że firma została sprawdzona. Jest 

to firma z Poznania mająca duże doświadczenie.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, stwierdził, że kwota 8 000 

zł. została zaoszczędzona na innych wydatkach w szkole, zapytał dlaczego nie ma tego 

zapisu w uchwale. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że nie ma zwiększenia ani 

zmniejszenia deficytu ponieważ jest to zamiana wydatków bieżących na majątkowe. 

Zmiany muszą być wprowadzone ponieważ tego zadania nie było w budżecie. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, dodał, że zapis ma konsekwencje  

w uchwale dot. Wieloletniego Planu Finansowego. Podjęcie uchwały obliguje do ujęcia 

zadania w budżecie na rok 2013.  

Drozdek Sławomir – Radny RM, zapytał, czy jeżeli koszt zadania będzie 

niedoszacowany to czy Burmistrz w ramach swoich kompetencji będzie mógł zwiększyć 

tą kwotę. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że kwota jest doszacowana. Na 

wykonanie zadania wpłynęła oferta firmy. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, zwróciła uwagę, że jest to precyzyjna kwota. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapytał, czy chodzi o kwotę 8 000 zł czy też 

chodzi o nie wprowadzanie tego zadania, stwierdził, że sytuacja jest irytująca. Powiedział, 

że chcą złożyć wniosek na pozyskanie środków na termomodernizację obiektu, aby 

zaoszczędzić środki własne Gminy. 

Drozdek Sławomir – Radny RM, stwierdził, że zwołana została sesja nadzwyczajna  

w związku z tym chciałby otrzymać wszelkie wyjaśnienia dotyczące omawianego 

zagadnienia. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, wyjaśniła, że sesja nadzwyczajna została 

zwołana ponieważ termin złożenia wniosku upływa 30 września br.. Do wniosku należy 

dołączyć niezbędne dokumenty, m.in. wyrażenie zgody przez radnych. W związku, z tym 

że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy nie było tego zadania, to należy je 

wprowadzić.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

W trakcie głosowania obecnych 12 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.b. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2012 – 

2020. /numer druku XXXV/2/12/ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2012 – 

2020. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

W trakcie głosowania obecnych 12 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w budżecie Gminy na rok 2012. /numer druku 

XXXV/3/12/ Wyjaśnił, że wymiana pokrycia dachu wraz z ociepleniem stropodachu jest 

konieczna. Dach w wielu miejscach przecieka, co powodować będzie zniszczenie 

parkietu. Zadanie będzie mogło stanowić udział własny w przypadku kiedy będzie 

składany wniosek o pozyskanie środków na termomodernizację całego obiektu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał na kiedy 

przewidziany jest termin zakończenia zadania. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że przy sprzyjających 

warunkach atmosferycznych firma zadeklarowała wykonanie zadania w ciągu miesiąca. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał, czy będzie 

ogłaszany przetarg. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że z uwagi na to, iż jest to 

placówka oświatowa, a zadanie jest niezbędne do wykonania ponieważ muszą być 

prowadzone zajęcia dydaktyczne, to ustawa dopuszcza wyłonienie wykonawcy w trybie 

bezprzetargowym. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Społecznej RM, stwierdziła, że jeżeli nie 

było przetargu, to nie jest wiadome jakie są różnice w cenach. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że jest to oferta kosztorysowa 

przy bardzo niskich stawkach. 

Jelinek Marcin  – Radny RM, zapytał, czy odroczenie płatności na rok 2013 ma wpływ 

na cenę usługi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że sytuacja ta nie ma wpływu na 

cenę, dodał, że Gmina nie będzie płaciła również odsetek. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał, czy  

w związku z remontem istniejącej sali zmieniły się plany dotyczące budowy nowej sali 

gimnastycznej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że nowa hala będzie budowana 

obok istniejącej. Dodał, że nonsensem jest budowanie wielkiej przyszkolnej hali dla 

wszystkich. Lepszym rozwiązaniem jest budowa dwóch mniejszych hal. 

Malczyk Piotr – radny, zapytał, czy w związku z tym wykonany zostanie nakaz 

Sanepidu. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, odpowiedział, że w dużej mierze 

nakaz zostanie wykonany. Dodał, że każdy z pracowników szkoły mógł złożyć 

zawiadomienie np. do nadzoru budowlanego, wówczas Gmina otrzymałaby 

natychmiastowy nakaz remontu obiektu. Stwierdził, że im dużej zwlekamy tym bardziej 

narażamy się na problemy związane z ta salą.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną w budżecie Gminy na rok 2012. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

W trakcie głosowania obecnych 12 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.3. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, zapytał, czy znane są 

koszty działań zmierzających do usunięcia przecieków i podtopień w Przedszkolu nr 3. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że koszty będą znane po 

wykonaniu odkrywek sprawdzających stan izolacji pionowych i poziomych obiektu. 

Prace zaplanowane są na przyszły tydzień. Prace wykonają pracownicy robót 

publicznych. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, stwierdził, że zadanie 

przekracza możliwości finansowe budżetu Przedszkola nr 3. Dodał, że wniosek w tej 

sprawie złożył na ostatniej sesji RM. Podczas sesji Burmistrz wyraził opinię, że Dyrektor 

Przedszkola nie poradzi sobie finansowo z zadaniem w związku z tym niezbędna będzie 

pomoc Gminy. Poinformował, że wniosek został skierowany do Dyrektora Przedszkola, 

co nie było intencją wnioskującego. Poprosił o wyjaśnienie Dyrektorowi Przedszkola, iż 
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pismo zostało skierowane omyłkowo a sprawa traktowana jest poważnie i będzie 

rozpatrywana. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że sprawa jest traktowana 

poważnie. Odbyło się spotkanie w tej sprawie z Dyrektorem Przedszkola. Zapewnił, że 

skierowanie interpelacji nie jest dla Dyrektora zaskoczeniem ponieważ zwykle 

interpelacje kierowane są również do Dyrektorów jednostek. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, zapytał, czy planowane 

jest wprowadzenie zadania do budżetu na rok 2013. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że w pierwszej kolejności może 

być wprowadzone zadanie remontu dachu na Przedszkolu nr 3. Zadanie związane  

z usunięciem podtopień nie jest łatwe, ponieważ nie dotyczy tylko tego obiektu. Woda 

podtapia wiele budynków na ulicy Koszarowej i Kościuszki. Najprawdopodobniej jest 

problem z odprowadzeniem wód deszczowych z całego terenu. Przy zbyt wysokim 

poziomie wód deszczowych woda może przechodzić przez posadzkę. Należy uregulować 

odprowadzenie wody deszczowej z całego terenu. Wykonywana jest dokumentacja na 

kanalizację sanitarną.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM, poprosił o wyjaśnienie 

braku niektórych ulic w wykazie zamieszczonym na stronie internetowej. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 
 

Sesję zakończono o godzinie 16.30 
 

 

Protokołowała                       Przewodniczący Rady Miejskiej         

 

 Kinga Kukuć                                                 Jan Medyński                        


